
Posiedzenie nr 9 
Komisja Edukacji 

Rady Miejskiej w Łodzi 
7 kwietnia 2015 r. 

 
1. Przyjęto protokół nr 7/III/2015 z dnia 3 marca 2015 r. 

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

2. Przyjęto protokół nr 8/III/2015 z dnia 17 marca 2015 r. 

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosy, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

3. Zaopiniowano projekt uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie miasta Łodzi 
na 2015 rok - druk nr 94/2015. 

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

4. Zaopiniowano projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej miasta Łodzi na lata 2015-2040 - druk nr 95/2015. 

Opinia pozytywna: „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

5. Przyjęto sprawozdanie z realizacji Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za rok 
2014 - druk nr 83/2015. 

Opinia pozytywna: „za” – 6 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 głosów. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały stanowisko – apel w sprawie wyposażenia w kamizelki 
odblaskowe publicznych szkół podstawowych – druk BRM 21/2015. 

Wydział Edukacji poinformował, że zakupu kamizelek odblaskowych dokona Wydział 
Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa UMŁ. Koszt zakupu kamizelek wyniesie zgodnie 
z zapotrzebowaniem 50 000 zł. Wydział Zarządzania Kryzysowego i Bezpieczeństwa UMŁ 
zapewni kwotę 30 000 zł, natomiast Wydział Edukacji UMŁ wskaże rezerwę oświatową 
w kwocie 20 000 zł. Każda szkoła podstawowa ma otrzymać 50 szt kamizelek dla klas I – III. 

7. Po zapoznaniu się z informacją nt. przeznaczenia budynku przy ul. Municypalnej 4 w Łodzi 
Komisja Edukacji Rady Miejskiej w Łodzi zwróciła się do Prezydenta Miasta Łodzi z apelem 
o optymalne zagospodarowanie obiektu przy ul. Municypalnej 4 w Łodzi, przez wiele lat 
wykorzystywanego dla potrzeb łódzkiej oświaty. 

W byłym budynku Gimnazjum Publicznego nr 38 przeprowadzono w ostatnim okresie szereg 
prac modernizacyjnych, polegających m.in. na wymianie okien, drzwi wejściowych i remoncie 
sali gimnastycznej. W sąsiedztwie szkoły wybudowano boisko sportowe „Mały Orlik” 
oraz bieżnię tartanową do biegów krótkich. 

W ocenie Komisji warto podtrzymać pierwotny zamysł utworzenia Domu Pomocy Społecznej 
lub rozważyć ewentualność dalszego funkcjonowania obiektu w systemie łódzkiej edukacji 
i przeniesienia do niego siedziby jednej z pobliskich szkół. 

8. W punkcie sprawy wniesione i wolne wnioski przewodniczący komisji poinformował 
o pismach, które wpłynęły w okresie między posiedzeniami. 
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